
Referat fra møde om vejbelægning hos Henning Sundwell 30. januar 2020. 

Deltagere: Henning Sundwell, Peter Møller Hansen og Ole Rasmussen. 

Referent: Ole 

Henning har indhentet tilbud på asfaltering af vore veje fra 4 asfaltfirmaer: Colas, Munck, KJK 

Asfalt og NCC Industy 

Efter nøje gennemgang af tilbudene blev NCC blev valgt som det absolut mest favorable tilbud. 

Henning kontakter NCC for få en garanteret fastpris på hele opgaven, incl. arbejdet med 

implementering af kloakdæksler o.l. 

Vi mener at det ville være fornuftigt at få fjernet alle vores nuværende chikaner i form af træer og 

efeustativer, og i stedet finde løsninger med chikaner, som kan placeres ovenpå asfalten, de 

steder hvor der er behov. De vil kunne afmonteres nå der skal asfalteres, og monteres igen 

efterfølgende.  

Det vil gøre helhedsindtrykket flottere med ny asfalt på hele vores vejareal, fremfor at gøre det af 

flere omgange, og det vil sandsynligvis også blive billigere, set over en 25 årig periode.  

Peter kontakter teknik og miljø for at få mere at vide om, hvordan vi skal forholde os til 

parkeringspladser/gæsteparkering, hvis/når der bygges carporte på en del af den eksisterende 

parkeringsplads i AB Kogtved. Forhører sig ligeledes om han kan få en opdateret version af 

lokalplan 68, med eventuelle tillæg/dipensationer. Derudover vil Peter kontakte fx Safe Road, for 

at få dem til at komme og fortælle om muligheder for chikane/bump/indsnævring. 

Ole tilretter kortene over gæsteparkeringer og sender en opdateret version sammen med 

mødereferatet. 

Ovenstående er grundstenen i det vi vil foreslå bestyrelsen på næste bestyrelsesmøde. 


